
PROGRAMSKO VOLILNA KONFERENCA ZVEZE PRIJATELJEV MLADINE V OBČINI CENTER

Spoznanja nam kažejo pot
»Zveza prijateljev mladine Je prav gotovo upravičila

svoj obstoj,« je dejala predsednica občinske ZPM
Breda Pokorn na programsko volilni konferencl te
organlzacije, klje bila v torek, 6. maja. »Neprecenljiva
ao prizadevanja ZPM za gradnjo otrošklh vrtcev, otro-
šklh Igrišč, za letovanje, šolo v naravi, šolsko pre-
hrano In podobno.«

Programsko volilna konferen-
ca je potekala zelo slovesno. Z
rgo so namreč obeležili 30 let de-
lovanja Zveze pryateljev mladine
v občini Ljubljana Center. V pr-
vem delu je bil na sporedu kul-
turni program, v katerem so na-
stopali cicibani iz vrtca Stari
Vodmat in pionirji osnovne šole
dr. Potrč. Tedaj so tudi podelili
priznanja posameznikom in orga-
nizacijam, ki so največ prispevali
k uspešnemu delovanju organi-
zacije.
Prisotni povsod, kjer so
otroci

Iz uvodnega govora predsedni-
ce Brede Pokorn povzemamo, da
je ostala zveza prijateljev mladine
še vedno zelo pomembna vloga
animatorja in koordinatoija druž-
bene skrbi za otroka.

Lahko trdim, da smo v naši ob-
čini prisotni skoraj v vsakdanjem
življeryu osnovne šole, pa tudi
vrtcih in krajevnih skupnostih, le
da nam gre tu težje. Družina se
zapira v svoj svet, obremenjen s
številnimi problemi. Opažamo, da
se otroci še kar nekako odzivajo
na naša vabila, toda staršev ni z
njimi - kot da v njih ni pravega
zanimanja, kako se otroci počuti-
jo v naši sredini. In prav družina
kot osnovna družbena celica, kjer
se otrok najprej in najbolj nepo-
sredno srečuje z njeno ekonom-
sko, socializacijsko in vzgojno
funkcijo, je v sedanjem času naj-
bolj potrebna družbene pozor-
nosti.

Današnje gentfracije otrok živi-
jo v družbeno ekonomskem silno

zapletenem obdobju. A nekaj nas
mora vendarle navdajati z opti-
mizmom - večina jih je željna
znanja in ustvaijalnosti, reprodu-
cirane na sodobnih pedagoških in
didaktičnih metodah in načelih.
Tu pa so možnosti odraslih, ki naj
bi jim zagotovili izobraževarge za
21. stoletje, vse bolj omejene.
Morda se v širši družbi vse preveč
zadovoljujemo z ugotovitvami, da
je pač tako.

Kot gordijski vozel je nerazre-
šljiva problematika odprtih otro-
ških igrišč, da ogroženosti otrok v
prometu tudi ne prezremo.

Vendarle ne želim, da bi ob na-
števanju teh problemov občutili
nezadovoljstvo in nelagodnost.
Vse to so le spoznanja, ki so zrasla
na naši bogati aktivnosti in nam
dajejo smerokaz, na katerih po-
dročjih bomo morali še veliko po-
storiti in nenehno vzpodbujati k
razreševaryu ustrezne institicuje,
upravne organe.

Novo vodstvo ZPM
V delovnem delu konference so

delegati sprejeli med ostalim tudi
nova Pravila občinske ZPM in iz-
volili novo vodstvo za 4-letno
mandatno obdobje. Predsednica
ZPM je Justi Kavšek.

Delegati iz društev prijateljev
mladine so nakazali krajevne pro-
bleme, s katerimi se srečtyejo, ko
razrešujejo vprašanja bivanja,
igre in dela otrok in mladih:

- otroška igrišča odprtega tipa
so nezavarovana pred vsemi na-
silnimi in uničiyočimi izpadi
odraslih, največkrat vinjenih

oseb; ni zagotovljena najnujnejša
higiena za igro itd.;

- prometna ureditev in promet-
ni režim v mestu premalo zavaru-
jeta otroka - ni učinkovitih sank-
cij za prekrške itd.;

- premalo je organiziranih
športno-rekreativnih dejavnosti
za otroke v KS, zlasti v počitni-
škem času;

- zadnja leta je zelo pozitivno
povezovanje DPM iz različnih KS
naše občine, zlasti pri organizaciji
počitniških aktivnosti - otroci ta-
ko spoznavajo našo občino v ce-
loti;

- programi pionirske organiza-
cije dajejo široke možnosti za
ustvaijalno povezovanje šole in
krajevne skupnosti;

- niyno moramo v Ljubljani iz-
delati celovit koncept novoletne-
ga praznovanja s poudarkom na
intimnem doživetju v krajevni
skupnosti;

- za letovaiya in zimovarvje je
vedno večje zanimanje. Širša
družbena skupnost po svojih naj-
boljših močeh flnančno zagotav-
lja kvalitetno vzdrževanje obeh
počitniških domov. Tudi vsebin-
ski strani letovanj posvečamo
vedno večjo pozomost. Pomem-
ben delež prispeva tudi Zdrav-
stveni dom LJubljana-center, ki
zagotavlja kvalitetno in strokov-
no zdravstveno varstvo v koloni-
jah. Prepočasi pa se v okviru
mestne ZPM razrešuje vprašaiye
združevanja počitke letovary in
zimovarg v Ljubljani;

V razpravo so se vključili tudi
pionirji in mladinci iz osnovnih
šol in povzeli zaključke svoje
konference:

- želijo si bo\jše in sprotno in-
formiranje v šoli o celotnem živ-
ljenju in delu šole;

- slabo poznajo pravilnik o oce-
njevaryu in predlagajo, da bi ga
večkrat v šolskem letu predelali
skupaj z učitelji;

v- zavzemajo se za oddelčne
konference, ki naj bi bile mesto
dogovarjanja in razreševanja ne-
sporazumov med učenci in uči-
telji;

- predlagajo več interesnih de-
javnosti v obliki tečajev;

- programi vseh interesnih de-
javnosti in družbenih organizacij
in društev, ki posegajo v življenje
in delo osnovne šole, morajo biti
izdelani v začetku meseca sep-
tembra in tudi med seboj usklaje-
ni, da ne bo na isti dan več sre-
čanj, tekmovarvj itd.;

- mladinci predlagajo, da se v
občini po vzorcu pionirskega klu-
ba ustanovi tudi mladinski klub,
kjer bi se lahko dogovarjali med
seboj za kvalitetnejše vsebinske
programe osnovnih organizacij.

Ob koncu razprave so sklenili,
da bodo tako poročilo kot tudi
programske usmeritve dopolnili z
zaključki razprave. Predsedstvo
bo potem izdelalo akcijski pro-
gram aktivnosti.


